
 

 

Vragenhalfuur / 
insprekers 

 

 
 

1 
 

 
VRAGENHALFUUR 
 
CDA - Riekele Bijleveld, VVD – Merel Lugtmeier, GB – Coby Titshof 
Toekomst lokale omroepen 

 
Afgelopen dinsdag was er een door de Twenteraad georganiseerde bijeenkomst over de 
toekomst van lokale omroepen. Er ontstond daar het beeld dat heel Twente één 
streekomroep gaat krijgen met een bereik van 600.000 inwoners. 
Alle signalen wijzen er nu op dat de samenwerkende omroepen 1Twente en Twente FM 
de zendmachtiging gaan krijgen voor die streekomroep. Als ook Almelo hierbij aansluit 
(en dat ligt in de verwachting) dan heeft 1Twente/TwenteFM binnenkort een bereik van 
450.000 inwoners ofwel driekwart van alle inwoners van Twente. 
 
De fracties van CDA, Gemeentebelangen en VVD hebben hierover een aantal vragen 
aan het college: 

• Klopt de tijdens de bijeenkomst gewekte suggestie dat het college zou hebben 
ingestemd met de komst van één streekomroep voor Twente? 

• Hoe beoordeelt het college de situatie dat 1Twente de lokale nieuwsvoorziening in 
heel Twente zou moeten gaan coördineren? 

• Wat betekent dit volgens u voor de toekomst van onze lokale omroep Hofstreek FM? 

• Wat gaat het college doen om een goede lokale nieuwsvoorziening over Hof van 
Twente via radio en TV te borgen? 

 
CDA – Miriam Doeschot 
Steunpunt sociaal juridische dienstverlening 
 
Op 20 februari ontvingen we de raadsbrief "Steunpunt sociaal juridische dienstverlening". 
Deze raadsbrief gaat over de oprichting van een steunpunt om burgers te adviseren bij 
sociaal juridische problematiek. Deze dienstverlening wordt ondergebracht bij Salut.   
  
Deze raadsbrief roept de nodige vragen bij ons op.  

• Wordt het advies door een jurist gegeven of ook door vrijwilligers van Salut? 
Waar komt de juridisch adviseur die hiervoor wordt aangetrokken in dienst - bij 
Salut of bij de Gemeente?  

• Voor hoeveel uur?  

• Is het budget dat de gemeente hiervoor ontvangt toereikend of zijn er extra 
kosten? 

 
 U hoort het... teveel vragen voor de bedoeling van dit vragenhalfuur, maar de strekking 
van onze vragen lijkt mij duidelijk. We verzoeken daarom om een aanvullende raadsbrief 
met meer specifieke informatie.  

 Datum raadsvergadering 5 maart 2024 
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SP – Herman Kalter 
Burgerinitiatief Voedsel Veur Mekaar 
 
Bericht Tubantia 4-3-24 
Dit is al 2 keer aan de orde geweest hier. Steeds gezegd goede gesprekken, maar 
uiteindelijk heeft het tot helemaal niets geleid en is de kapschuur gesloopt. 
 

• Waar is het misgegaan?  

• Zijn dwangsommen van 6000 euro in dergelijke gevallen niet erg hoog. 
 
 
PvdA – Fred Rijkens 
Commerciële huisartsenpraktijken 
 
Afgelopen zaterdag is er een rapport gepubliceerd waaruit duidelijk is geworden dat 
steeds meer huisartsenpraktijken worden overgenomen door commerciële partijen. Dat 
heeft vaak vergaande negatieve gevolgen voor de lokale artsenzorg. 
Onze vraag is of het College bereid is om in overleg met de lokale doksterposten te 
overleggen om te bekijken of er met onze huisartsen afspraken zijn te maken om dit 
soort ontwikkelingen in onze gemeente te voorkomen. Dit met als doel om een cruciale 
voorziening als huisartsenzorg in onze gemeente zo mogelijk zoveel mogelijk te 
garanderen. 
 
 
INSPREKERS 
 
Inwoner over ontwikkelingen Vossenbrinkweg 6 te Delden. 
 
 


